
Zpráva předsedkyně pro Členskou schůzi KCHBO, z. s. konanou dne 5. 2. 2023 v Praze 

Po všeobecném úplném rozvolnění a odeznění všech opatření souvisejících s covidovým 
problémem se v roce 2022 vrátil i klubový život KCHBO, z.s. do svých kolejí a probíhal víceméně 
standartně. Bylo možné již bez omezení konat obvyklé klubové výstavy spojené s bonitacemi či 
sportovní akce pořádané pod záštitou klubu KCHBO, z.s. Výboru klubu se v prosinci roku 2022 
podařilo uvést do provozu nový software, díky němuž byly spuštěny nové IT funkcionality v klubu 
KCHBO, z.s., které následně ulehčí správu dat všem členům klubu. Úspěšně dokončeny byly i 
práce na novém kárném řádu klubu, jehož finální podoba je předkládána na členské schůzi dne  
5. 2. 2023 ke schválení. Mám za to, že kárný řád nemá být pouze sankčním nástrojem, který by 
hrozbou sankcí měl vést členy klubu k respektování nejen pravidel klubu a pravidel slušného a 
morálního chování v mezilidských vztazích. Jeho úkolem je především předcházení negativním 
jevům v rámci klubu, a to tím, že vymezuje prohřešky, které jeho prostřednictvím mají být stíhány, 
a to s nadějí, že právě jejich vymezením si členové klubu uvědomí závažnost takových prohřešků 
a vyvinou maximální snahu, aby se jich vyvarovali. Jako prvořadou tedy vyzdvihuji prevenční funkci 
celého kárného řádu. 
 
Co se dále týče klubového života, ráda bych na tomto místě požádala členy klubu, aby v případě 
jakýchkoliv dotazů či požadavků, jakkoliv spojených s činností klubu, se na klub obraceli písemně, 
poněvadž takto bude odpovídajícím způsobem zajištěna možnost na jejich dotazy, připomínky a 
podněty adekvátně písemnou formou ze strany klubu reagovat. Tím bude zajištěna možnost, aby 
klub znal konkrétní a přesné požadavky členů a na tyto mohl rovněž konkrétně a přesně reagovat 
ve svých odpovědích. V závažných záležitostech považuji za nejvhodnější zaslání písemné zprávy 
do datové schránky klubu.  
 
Ohledně členské základny klubu bych ráda vyjádřila naději na její rozšiřování a zároveň i naději na 
růst úrovně sebevzdělávání členů v oblasti hlubšího poznávání a zájmu o plemena, jejichž chov 
klub KCHBO, z.s. zaštituje. V této souvislosti považuji za potřebné položit důraz na respektování 
kvalitativní stránky věci při procesu uchovňování, aby bylo zabráněno upřednostnění stránky 
kvantitativní, která může do budoucna poškozovat dobré jméno klubu v ohledu kvality chovu. Je 
především na každém jednotlivém členu klubu, coby odpovědném chovateli, aby pečlivě a 
s hlubokou znalostí věci zvážil, u kterých chovaných jedinců bude žádat o uchovnění.  

Ráda bych taktéž, jak se stalo již dobrou tradicí, poděkovala jménem výboru klubu všem členům i 
nečlenům klubu, kteří se aktivně osobně angažují při zajišťování a organizování klubových akcí, 
respektive veškeré klubové činnosti.  

Závěrem omlouvám svoji nepřítomnosti na výroční členské schůzi konané dne 5. 2. 2023. 
Neočekávaná zdravotní indispozice mi znemožnila osobní účast.  

 

Mgr. Klára Hejlová 

Předsedkyně KCHBO, z.s. 


